

الرمز الدولي للورقة المالية: 4 ISIN: AE M00020102



Crediting of METHAQ Right Issue shares 2021 in CSD System

Dear All ,,,

ADX Management extends its warm greetings to all of you.

This is to inform you that we have credited the Right Issue share of Methaq Takaful Insurance Company with ratio 1:1.666666666 for registered METHAQ shareholders as of 25 July 2021, whereby it got credited in the respective shareholder' accounts with brokers, custodians and Registry in the CSD Electronic System.

Also, be notified that trading on the Right Issue Shares will start from trading session of Thursday, July 29, 2021.

Best regards ,,
CSD & Registry Services Department

إضافة حقوق إكتتاب شركة ميثاق للتأمين التكافلي 2021 في نظام المقاصة

تحية طيبة ،،،

يهديكم سوق أبوظبي للأوراق المالية الطلية المالية المالية المالية المياته.

يرجى التكرم بالعلم أنه قد تم إضافة ورقة حقوق اكتتاب شركة ميثاق للتأمين التكافلي بنسبة 1:1.66666666 لمساهمي الشركة المسجلين كما في تاريخ 25 يوليو 2021، حيث تم تسجيلها في حسابات التداول، الحفظ الأمين والمقاصة في النظام الآلي للإدارة.

كما يرجى العلم أنه سيتم بدء التداول بحقوق الاكتتاب ابتداءا من جلسة يوم الخميس 29 يوليو 2021.

مع أطيب التحيات ،، إدارة المقاصة والتسوية والإيداع